
Protokół Nr 41/22
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniu 22 listopada 2022 roku
Posiedzenie odbyło się w godz. od 900do 1307 
Rozpoczęło się od wizyty Delegaturze słupskiej Okręgowej Izby Lekarskiej w Słupsku.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał 
wszystkich zebranych i stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 
Komisji, jest więc quorum umożliwiające podejmowanie prawomocnych postanowień.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu)
Podziękował wiceprezesowi Okręgowej Izby Lekarskiej w Gdańsku i jednocześnie 
przewodniczącemu delegatury słupskiej lek. Konradowi Kiersnowskiemu za umożliwienie 
spotkania w siedzibie Delegatury.
Następnie Przewodniczący Delegatury słupskiej OIL w Gdańsku lek. Konrad Kiersnowski 
przedstawił Komisji informację nt. struktury organizacyjnej OIL w Gdańsku, w tym  
podstaw prawnych działania samorządu lekarskiego oraz realizowanych zadań.
Głos w dyskusji nt. m.in.: historii samorządu lekarskiego, nowej siedziby delegatury 
słupskiej, funkcjonowania Centrum Psychiatrii SON, deficytu kardy medycznej zabierali:
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam, radna Anna Rożek, radna Anna 
Mrowińska, radny Piotr Skowroński, radna Bożena Hołowienko, radny Ryszard Kruk, 
Przewodniczący delegatury słupskiej OIL w Gdańsku Konrad Kiersnowski.
Wizyta zakończyła się oprowadzeniem członków Komisji po siedzibie delegatury.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam podziękował za spotkanie z Komisją 
i rozmowę.
Następnie ogłosił przerwę na czas przejazdu do mieszkania chronionego wspieranego dla
mężczyzn wymagających wzmożonych usług opiekuńczych przy ul. Niemcewicza.
Przerwa od 1020 do 1040

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam wznowił obrady po przerwie.
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie Marcin Treder oraz opiekunka mieszkań 
chronionych wspieranych, pracownik socjalny Katarzyna Mulawa omówili zakres wsparcia
udzielanego w mieszkaniach chronionych wspieranych dla kobiet i mężczyzn, 
skierowanego do osób długotrwale chorych, niepełnosprawnych, samotnych, w których 
otoczeniu nie ma osób mogących zapewnić całodobową opiekę i takie wsparcie 
świadczyć, a także warunki przyjęcia i pobytu.
W dyskusji m.in. nt. możliwości skorzystania z tzw. opieki wytchnieniowej; zasadności 
rozważenia utworzenia kolejnego mieszkania chronionego – dla kobiet z dziećmi 
i ciężarnych; dostępności usług zakładu opiekuńczo-leczniczego funkcjonującego 
w strukturach słupskiego szpitala; zmieniającego się charakteru pracy pracowników 
socjalnych uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam, Dyrektor MOPR 
Marcin Treder, pracownik socjalny Katarzyna Mulawa, radna Anna Rożek, radna Anna 
Mrowińska, radny Piotr Skowroński, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych 
Beata Pawlicka, Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch, radny Ryszard Kruk, radna 
Bożena Hołowienko.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam podziękował za umożliwienie Komisji 
obejrzenia jednego z mieszkań chronionych prowadzonych przez Miejski Ośrodek Pomocy
Rodzinie.
Następnie ogłosił przerwę na czas przejazdu do Urzędu Miejskiego w Słupsku.
Przerwa od 1130 do 1145

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam wznowił obrady po przerwie.

1. Sprawy regulaminowe
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że jest quorum umożliwiające 
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podejmowanie prawomocnych postanowień.
Następnie stwierdził, że radni otrzymali zawiadomienie o posiedzeniu wraz 
z zaproponowanym porządkiem obrad i zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku obrad?
Po chwili, wobec braku zgłoszeń, poddał porządek obrad pod głosowanie.
(Zawiadomienie o posiedzeniu wraz z porządkiem obrad stanowi zał. Nr 2 i 3 
do niniejszego protokołu.)

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła do realizacji nw. porządek obrad:
Część wyjazdowa posiedzenia:
- wizyta w delegaturze słupskiej Okręgowej Izby Lekarskiej w Gdańsku,
- wizyta w mieszkaniu chronionym wspieranym przy ul. Niemcewicza.
Część stacjonarna posiedzenia - sala nr 110 Urzędu Miejskiego:
1. Sprawy regulaminowe
2. Informacja nt. funkcjonowania mieszkań chronionych będących w strukturach 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku
3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych
4. Sprawy bieżące
Wyniki głosowania:
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (2)
Anna Mrowińska, Anna Rożek

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam poinformował, że radni otrzymali 
do wglądu protokół posiedzenia z dnia 18 października 2022 r. i nikt nie zgłosił uwag 
do jego treści. Następnie poddał protokół pod głosowanie. Zapytał, kto jest za jego 
przyjęciem.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła protokół Nr 40/22 posiedzenia z dnia 18 października 2022 r.
Wyniki głosowania:
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (4)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (2)
Anna Mrowińska, Anna Rożek

Ad pkt 2. Informacja nt. funkcjonowania mieszkań chronionych będących 
w strukturach Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku

(Informacja Prezydenta Miasta na ww. temat, przekazana pismem z dnia 10 listopada 
2022 r., znak: ZiSS.8120.7.8.2022.AS stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie Marcin Treder zwrócił uwagę, że Komisja 
obejrzała jedno z dwóch mieszkań, które zapewniają opiekę całodobową. Następnie 
przedstawił informację nt. pozostałych mieszkań chronionych – treningowych.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła do wiadomości ww. 
informację.

Ad pkt 3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych

(Omawiane na posiedzeniu projekty uchwał znajdują się w teczce BRM.0002.13.2022)
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– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków
umorzenia w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności,
rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy
zastępczej (druk nr 52/13)

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku Marcin Treder przedstawił 
projekt uchwały.
Głosów w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6) Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński
– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  zmieniająca uchwałę  Nr  XXXI/509/21 Rady

Miejskiej w Słupsku z dnia 26 maja 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Słupska (druk nr 52/1)

Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Katarzyna Maruszak oraz Zastępca 
Dyrektora WZN Teresa Dobak przedstawiły projekt uchwały.
(W tej części posiedzenia uczestniczył także dyrektor Administracji Zasobów Gminnych 
PGM Sp. z o.o. W Słupsku Waldemar Gierczak)
Głos w dyskusji zabrali radna Anna Mrowińska, radny Piotr Skowroński oraz Dyrektor 
WZN Katarzyna Maruszak i Zastępca Dyrektora WZN Teresa Dobak.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Mrowińska
– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy

Miasta Słupska z organizacjami pozarządowymi na 2023 rok (druk nr 52/4)
Dyrektor Wydziału Współpracy i Promocji Beata Macedońska przedstawiła projekt 
uchwały z autopoprawką dotyczącą uzupełnienia w rozdziale 9 § 11 kwot planowanej 
wysokości środków przeznaczonych na realizację programu, w tym środków z budżetu 
Miasta Słupska.
Głos w dyskusji zabrały radna Anna Mrowińska oraz Dyrektor WiP Beata Macedońska.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Mrowińska

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  sprawie  wskazania
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przedstawicieli  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  do  Słupskiej  Rady  Działalności  Pożytku
Publicznego  (druk nr 52/2)

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska
BRAK GŁOSU (2): Anna Rożek, Piotr Skowroński

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały 
Nr XLIV/644/22 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 marca 2022 roku w sprawie planu 
podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 
osób niepełnosprawnych w 2022 roku (druk nr 52/10)

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła projekt 
uchwały.
Głosów w dyskusji nie było

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek
BRAK GŁOSU (1): Piotr Skowroński
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam zaproponował, aby w oczekiwaniu 
na przedstawienie ostatniego projektu uchwały, Komisja zrealizowała punkt 4. porządku 
obrad.
Po chwili stwierdził, że nikt nie zgłasza sprzeciwu.

Ad pkt 4. Sprawy bieżące

- zaopiniowanie wniosku o nadanie nazwy „Park im. Ewy i Staszka Szarek” terenom 
zieleni pomiędzy ulicami Wojciecha Korfantego i Stanisława Szpilewskiego
(Pismo w ww. sprawie z dnia 27 maja 2022 r., znak GK.EGB.6625.6.2022.RM  - inicjatywa
Prezydenta Miasta Słupska stanowi - zał. Nr 5 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła wniosek.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam poinformował o uwagach zgłoszonych 
przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Wojciecha Gajewskiego do nazwy parku 
„Park im. Ewy i Staszka Szarek” oraz nazwy ulicy „dr. hm. Tomasza Katafiasza” - 
zdaniem radnego bardziej poprawne byłyby nazwy „Park im. Ewy i Stanisława Szarek” 
oraz ulicy „hm. dr. Tomasza Katafiasza”.
(Ww. stanowisko radnego Wojciecha Gajewskiego stanowi zał. Nr 6 do niniejszego 
protokołu.)
Głos w dyskusji zabierali wszyscy członkowie Komisji.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam zapytał, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem propozycji nazwy w wersji zgodnej z wnioskiem Prezydenta Miasta 
Słupska.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. wniosek.
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Wynik głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński

- zaopiniowanie wniosku o nadanie nazwy „dr. hm. Tomasza Katafiasza” dowolnej 
istniejącej lub projektowanej ulicy
(Wniosek Komendanta Hufca Ziemi Słupskiej Związku Harcerstwa Polskiego Chorągiew 
Gdańska w ww. sprawie, przekazany pismem GK.EGB.6625.8.2022.RM z 16 listopada 
2022 r., stanowi zał. Nr 7 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła wniosek.
Głos w dyskusji zabierali wszyscy członkowie Komisji
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam poinformował, że w związku 
z koniecznością wyjścia przed zakończeniem posiedzenia, przekazuje prowadzenie obrad
Wiceprzewodniczącej Komisji Annie Rożek.
Wiceprzewodnicząca Komisji Anna Rożek przejęła prowadzenie obrad. Następnie, wobec 
braku jednoznacznej wykładni w zakresie kolejności stosowania skrótów tytularnych 
i stopni naukowych przed nazwiskiem, poddała pod głosowanie propozycję nazwy zgodną
z wnioskiem złożonym przez Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Gdańska Hufiec 
Ziemi Słupskiej.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. wniosek.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Wojciech Lewenstam

- zaopiniowanie wniosku o nadanie imienia „Johna Lennona” ulicy między ulicami Hanki 
Ordonówny i Marka Grechuty
(Pismo w ww. sprawie z dnia 27 maja 2022 r., znak GK.EGB.6625.9.2022.RM  - inicjatywa
Prezydenta Miasta Słupska na wniosek radnego Kazimierza Czyża stanowi zał. Nr 8 
do niniejszego protokołu.)
Głos w dyskusji zabierali wszyscy członkowie Komisji

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. wniosek.
Wynik głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Piotr 
Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Anna Rożek

(Radny Wojciech Lewenstam opuścił posiedzenie, godz. 1254)

Ad pkt 3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie  w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Słupska na 2022 rok oraz zmiany treści Uchwały Nr XXXIX/602/21 z dnia 29 grudnia 
2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2022 rok (druk nr 52/12)
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta Joanna Moraczyńska przedstawiła projekt uchwały.
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Maciej Araszkiewicz omówił proponowany 
w projekcie uchwały wydatek w kwocie 200 000 zł na realizację zadania inwestycyjnego,
w ramach którego zostaną zakupione przenośne obiekty służące do działalności 
gastronomicznej na Bulwarach rzeki Słupi.
Głos w dyskusji zabrali: radna Anna Mrowińska, radna Bożena Hołowienko, radna Anna 
Rożek, radny Ryszard Kruk, radny Piotr Skowroński, Dyrektor WPP Maciej Araszkiewicz.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały
Wynik głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (1): Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Anna Rożek
NIEOBECNI (1): Wojciech Lewenstam

– zapoznanie się z projektem budżetu Miasta Słupska na 2023 rok oraz projektem wpf 
na lata 2023-2040

(Ww. dokumenty znajdują się w teczce  BRM.0002.14.2022)
Wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Anna Rożek stwierdziła, że radni 
otrzymali projekt budżetu miasta na 2023 rok oraz projekt wieloletniej prognozy 
finansowej do zapoznania się.
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka odnosząc się do projektu
budżetu w działach 851, 852, 853, 855, poinformowała, że w tej chwili nie widzi 
zagrożeń w realizacji zadań w przyszłym roku, ale sytuacja może się zmienić, więc 
w przypadku wystąpienia trudności, reakcja będzie na bieżąco.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła powyższe 
do wiadomości.
Wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Anna Rożek stwierdziła, że Komisja 
zrealizowała porządek obrad i zamknęła posiedzenie.
Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła insp. BRM Anna Lessnau

Przewodniczący Komisji

Wojciech Lewenstam

Wiceprzewodnicząca Komisji

Anna Rożek
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